




Bert Ghoos werd op 1 januari 2001 gemeente-
raadslid voor CD&V. In september, na bijna 11 
jaar inzet en dienstbaarheid, geeft hij de fakkel 
door aan Ils Van Hove. Op een koude zomer-
avond, nippend aan een Duvel, hadden Bert en 
voorzitter Eric Nysmans een gesprek. Je vindt 
hiervan een kort verslag

EN: Bert, je hebt steeds je mandaat 
als gemeenteraadslid op een zeer 
gedreven manier ter harte geno-
men. Van waar die drijfveer en dat 
aanstekelijk enthousiasme? 
BG: Wij leven in een van de meest welvarende 
landen van de wereld. Wanneer je ziek bent, kan 
je in België omzeggens kosteloos naar de dok-
ter of het ziekenhuis, ons onderwijs is een van 
de beste van de wereld en is sterk gedemocrati-
seerd. Sinds enkele tientallen jaren kunnen ook 
de kinderen van arbeiders en bedienden verder 
gaan studeren. Niet dat het van ouders geen in-
spanningen meer vraagt, maar toch. Ik ben blij 
dat Hilde en ik op dit ogenblik reeds twee van 
onze kinderen hogere studies kunnen laten 
doen. We beseffen dit soms te weinig, hoe goed 
we het hebben in dit landje. Deze situatie is ook 
niet vanzelfsprekend en is niet zomaar tot stand 
gekomen. Daar hebben vele generaties mensen 
en politiekers voor gewerkt en gestreden. Hier 
aan mogen en kunnen meewerken, op lokaal ni-
veau, dicht bij de mensen, daar wilde ik mij voor 
inzetten. Het was een soort roeping.  

EN: Als je aan politiek wil doen, zijn 
er ook een aantal principes die je 
graag hoog in het vaandel draagt. 
Wat vond jij belangrijk?
BG: Zonder toetsstenen dreigt elke politieke be-
sluitvorming te verworden tot dagjespolitiek. 
Een sterke visie en belangrijke waarden moeten 
het politieke besluitvormingsproces leiden. De 
beslissingen die ik nam, toetste ik voor mezelf 
steeds af aan drie belangrijke waarden, zijnde is 
datgene wat wij nu beslissen rechtvaardig, be-
vordert het de solidariteit tussen de mensen en 
schept het verbondenheid of gemeenschap? En 
ik weet maar al te best, dat er soms wel eens (en 
soms teveel) compromissen moeten gesloten 
worden. Ik had het er soms moeilijk mee, dan 
speelde mijn geweten mee, kon ik er niet van 
slapen. Maar finaal, wat uiteindelijk na afweging 
via een democratisch besluitvormingsproces 
beslist werd, kon steeds op mijn steun en erken-
ning rekenen. Aan politiek doen is in de eerste 
plaats een groepsgebeuren. 

EN: Ik herinner me nog dat je in het 
begin aarzelde om de sprong naar 
de politiek te maken. Wat maakte 
dat je het toch gedaan hebt?
BG: Van in het begin heb ik getwijfeld en gewor-
steld met de vraag of politiek wel iets voor mij is. 
Past dit wel bij mijn leven en bij mijn persoonlijk-
heid. En die twijfel is terecht gebleken. Het is om 

de spanningen en de stress die politiek bedrij-
ven met zich meebrengen dat ik nu stop. Ik er-
vaar nu reeds de rust die mij zal ten deel vallen, 
als ik helemaal gestopt zal zijn. Maar daarmee 
heb ik nog niet geantwoord op je vraag. Het zijn 
twee op het eerste zicht ‘banale’ ervaringen met 
zo’n grote impact op mijn leven, die mij hebben 
overtuigd de handdoek op te nemen. De eerste 
gebeurtenis speelde zich reeds af op het ogen-
blik dat ik dertien jaar oud was en ik bij mijn lieve 
ouders thuis het boek “De hut van oom Tom” ge-
lezen heb. Hierin wordt de strijd tegen de sla-
vernij beschreven. Het heeft bij mij de snaar van 
de onrechtvaardigheid zo sterk geraakt dat het 
nog steeds bij mij trilt wanneer ik onrechtvaar-
digheid in mijn omgeving zie en ervaar. Recent 
werd ik nog getroffen tot wat onverdraagzaam-
heid kan leiden. Hilde en ik werden tijdens ons 
verlof in Kroatië van zeer nabij geconfronteerd 
met de duidelijke wonden, littekens en trauma’s 
van die bloedige burgeroorlog. Gruwelijk en 
aangrijpend. Meer dan ooit ben ik ervan over-
tuigd dat iedereen moet meehelpen aan het be-
houd en de versterking van onze welvaart, ons 
welzijn en de 60 jaar vrede die wij in ons land 
kennen. En laat mij duidelijk zijn: het is de chris-
tendemocratie die hierin een zeer grote, laat ons 
maar zeggen de grootste, verdienste heeft. 

EN : Bert, ik heb je steeds een beetje 
een a-typische politieker gevon-
den. Heb jij dit ook zo ervaren?
BG: Ik kan me heel goed voorstellen waar dit 
beeld ontstaan is. Ik heb mij ook steeds een po-
litieker van en tussen de (gewone) mensen ge-
voeld, een consensusfiguur. De zwaksten en de 
kleinsten konden steeds op mijn steun en con-
crete actie rekenen, een engagement gegroeid 
en aangemoedigd door mijn familie en de fami-
lie van Hilde.  

EN: Iedereen heeft zo zijn voorbeel-
den in de politiek, die hij bewon-
dert. Wie waren dit voor jou?
BG: Ik heb een diep respect en een enorme be-
wondering voor politici die durven neen te zeg-
gen, in het bijzonder wanneer ze daarmee tegen 
de stroom in oproeien. Was het niet John F Ken-
nedy die zei (in mijn geboortejaar trouwens): 
“Vraag je niet af wat een land voor jou kan doen, 
maar wel wat jij voor een land kan betekenen.” 
Als ik het zojuist over politieke moed had, denk 
ik spontaan aan een Jean-Luc Dehaene en met 
uitdrukkelijk steun van mijn dochters kan ik niet 
anders dan ook mijn grote bewondering en die-
pe respect voor Inge Vervotte en Nahima Lanjiri 
hier uitdrukken.

EN: En zijn er dan geen negatieve 
dingen waaraan jij je geërgerd 
hebt in de politiek?
BG: Zeer zeker. Wat mij enorm gestoord heeft en 
waar ik behoorlijk lastig kon om worden, is de 
traagheid eigen aan de administratie en de po-
litieke besluitvorming. De doorlooptijd van een 
dossier, zelfs op gemeentelijk vlak, is tergend 
traag. Het duurt jaren vooraleer iets klaar is. 

EN: Ik voel dat je politieke hart nog 
steeds klopt. Stap je dan niet met 
gemengde gevoelens uit de poli-
tiek?
BG: Och neen, het is goed voor mij dat ik stop. 
Ik hoop zo de rust in mijn leven te kunnen laten 
weerkeren. En onze gemeente is in goede han-
den. Met Ils heeft Klein-Vorst ook al een waar-
dige opvolgster in de gemeenteraad. Ik heb het 
inderdaad steeds met veel plezier en overgave 
gedaan, maar nu is het goed en genoeg geweest.

EN: Dat betekent dat je leven er 

voortaan toch wel anders en rusti-
ger gaat uitzien. Hoe ga je je vrije 
tijd, die vroeger naar de politiek 
ging, nu invullen?
BG: Dit zal geen probleem zijn. Integendeel, ik 
heb mijn oude liefde terug ontdekt. Namelijk, 
het lezen. Ik geniet van een goed boek, zoals 
onlangs “Het Parfum” van Süskind. Heb ik daar 
van genoten. Hiernaast houd ik van sport. Niet 
alleen op een passieve manier als supporter van 
Excelsior Vorst (wat wordt daar trouwens door 
vele vrijwilligers schitterend werk geleverd), 
maar ook steeds meer op een actieve manier. 
Zo ga ik enkele keren per week met vrienden 
zwemmen en fiets ik veel. En wat een mens het 
meest deugd doet en samen met een goede ge-
zondheid wellicht het belangrijkste in het leven, 
is het hebben van een sterke en hechte vrien-
dengroep. Met hen op stap gaan, samen plezier 
maken en lachen, wat kan er mooier zijn?

EN: Bert, ik wil jou -in eigen naam 
maar zeker ook namens CD&V- 
Laakdal- zeker van harte danken 
voor je oprechte en loyale inzet die 
wij steeds van jou hebben mogen 
ervaren.
BG: En nu wil graag het laatste woord hebben, 
dat heb ik niet altijd van jou gekregen, ik ver-
laat de politiek niet vanuit enige ontevreden-
heid. Ik kijk met veel plezier terug op wat ik mee 
heb kunnen realiseren. Het mooiste vind ik nog 
steeds dat we in Klein-Vorst Huis Eeckhout heb-
ben kunnen realiseren en dat ik daar toch ook 
mijn eigen kleine steentje aan heb kunnen bij-
dragen. Ik verlaat de politiek als christen-demo-
craat, zal dit ook heel mijn leven blijven. Ik stop 
in volle vriendschap en met diep respect voor al 
diegenen die op een politieke manier, in mijn en 
onze partij, maar ook daarbuiten, zich ten dien-
ste willen stellen van de gemeenschap. Het ga 
jullie goed. En, reken er maar op,  ik zal blijven 
komen eten op jullie mosselfeest.

Bert, het verhaal 
van een politiCus tussen de mensen

vrouw en 
maatsChappij 
zoekt 
standhouders!
Op 8 maart 2012 pakken we opnieuw uit met 
een Ladies Night bij Nike. Naar aanleiding van 
de internationale vrouwendag gaan we de Laak-
dalse vrouwen weer eens extra verwennen.  Dit 
jaar willen we verschillende workshops aanbie-
den rond het thema ‘Je leven in balans’. Deze 
workshops kunnen variëren van kleur- en stijl-
advies, bloemschikken, kooksessies tot juwelen 
ontwerpen, enz. Heb je zelf nog een lumineus 
idee voor een workshop? Aarzel niet om ons te 
contacteren! Je kan ons bereiken via onze voor-
zitster Ils van Hove (ils.van.hove@telenet.be of 
0478/363735). Inschrijven kan tot 25 november. 

reFter het 
sChanske kreeg 
een opknapBeurt!
Er werden renovatiewerken uitgevoerd in de 
refter van Het Schanske in Veerle Heide. De ge-
meentearbeiders voerden zelf de werken uit. 
Het geheel kreeg ook een nieuwe, kleurrijke laag 
verf en nieuw meubilair. Een leuke start van het 
nieuwe schooljaar!

samen uit, samen thuis!
Op 22 oktober brachten de dames van Vrouw en Maatschappij  een bezoekje aan Brussel. In de 
voormiddag verkenden ze de Marollen. Onze OCMW voorzitter was de gids van dienst en gaf de 
nodige info over het leven in dit bruisende stukje Brussel. Na een gezellige lunch brachten ze in 
de namiddag een bezoek aan het Atomium, het symbool van de Expo 58. Het was een geslaagde 
dag, de foto’s spreken voor zich!
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vraag 
het aan tine
 Is er een oplossing voor de overbe-
zette kinderopvang in Veerle?  
We kampen inderdaad reeds geruime tijd met 

een overbezetting van de kinderopvang in 

Veerle.   Hiertoe werd de denkpiste opgestart 

om aan de sporthal in Veerle een nieuwbouw te 

voorzien met een grotere capaciteit.    De eerste 

stappen zijn gezet om dit zo snel mogelijk te re-

aliseren.

 

Het wordt stil omtrent de bouw van 
een nieuwe bib/administratief cen-
trum.   Hoe ver zijn deze plannen 
inmiddels gevorderd? 
Het administratief centrum wordt gebouwd 

Fotowedstrijd
Herken jij dit plekje in Laakdal? 
Stuur dan zo snel mogelijk je antwoord door naar Eric Nysmans.
E-mail: eric.nysmans@skynet.be. Vergeet niet je adres te vermelden 
in je mail. Of deponeer het in de brievenbus van Eric (Langedijk 26, 
2430 Laakdal). 
Wie weet maak jij wel kans op een waardebon!

winnaars
Fotowedstrijd
Harry Wuyts, Peter Lintermans en Lydia Van Herck 
herkenden de foto in de vorige editie van de 
Stem van Laakdal en winnen hiermee een Laak-
dalse cadeaubon. Proficiat!

verkeersveiligheid: 
onze prioriteit!
Bij het begin van het nieuwe schooljaar vestigt onze jongerenwerking de aandacht op de verkeers-

veiligheid. Jong CD&V Laakdal vindt dat er nog heel wat werk is in het centrum van Veerle waar 

drie basisscholen op een boogscheut van elkaar gelegen zijn. Kinderen worden aangemoedigd 

om de fiets te nemen als ze naar school komen... en dat zonder duidelijk fietspad op de drukke 

verbindingsweg tussen Geel en Diest... Jong CD&V dringt aan om hiervoor de nodige stappen te 

ondernemen.

Jong CD&V vraagt ook verduidelijking over de verkeerssituatie aan het kapelletje in de Pasto-

rijstraat. Dit kapelletje staat wat ongelukkig midden op het kruispunt waar drie straten samenko-

men. Dit zou een rotonde kunnen vermoeden, maar dat is het niet. Deze onduidelijke situatie zorgt 

vaak voor gevaarlijke toestanden. Ook hier passeren heel wat schoolkinderen. Jong CD&V wil er op 

aandringen om deze situatie te verduidelijken. “Beter voorkomen dan genezen, is hier het motto!”, 

aldus Jong CD&V.

naast het sociaal huis (OCMW). De procedure 

om het postgebouw aan te kopen is bijna afge-

rond. Het Postpunt zal geïntegreerd worden in 

het nieuw Administratief Centrum. Op deze ma-

nier komt de dienstverlening op één lijn:  soci-

aal huis, gemeentelijke diensten, post, wijkpost 

politie en bibliotheek. Er loopt momenteel een 

studie om na te gaan of de bibliotheek best ge-

bouwd wordt aan de pastorij of geïntegreerd 

wordt in het nieuw administratief centrum naast 

het sociaal huis. 

jos, meer dan zomaar 
een politieke vriend
Met enorm veel droefheid hebben we in juni afscheid moeten nemen van een goede politieke vriend, 
Jos Wilms. Jos was een trouwe partijsoldaat en zetelde voor CD&V in de OCMW-Raad in de jaren 2002-
2005. Jos was een harde werker, steeds met het hart op de tong, maar het hart ook steeds op de juiste 
plaats, bekommerd om de mensen, in het bijzonder de arbeiders. Dit had hij van zijn grote voorbeeld, 
kardinaal Cardijn, geleerd. De woorden die Jos uitsprak konden vaak terecht zeer kritisch zijn, zijn 

humor en zijn lach werkten dan weer zeer ontmijnend en verzoenend. Het 
maakte hem geliefd en betrokken. Zijn daden boezemden vertrouwen in, 

op hem konden we steeds rekenen. Jos was de drijvende kracht achter de 
rijbewijslessen, de garageverkoop, de papierslagen, de mosselfeesten en 
nog zoveel meer. 

Twee jaar heeft Jos gevochten tegen de ziekte die hem uiteindelijk fataal 
werd. Ik weet het, Jos kon dankbaar zijn, hij was dit ook op zijn vrouw Elza, 

zijn kinderen, familie en zijn vele vrienden die hem verzorgd, geholpen en 
bezocht hebben. 

Op onze beurt zullen ook wij Jos met grote dankbaarheid niet ver-
geten. 

Eric Nysmans




